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Geachte heer Kamphuis ea., 

Bij deze een reactie op onze bijeenkomst van 24 januari jl. (door ziekte wat verlaat). 

Wij hebben uw ruime opkomst en uitgebreide toelichting gewaardeerd. 

Positief zijn we over uw toezeggingen  

 om de huidige opzet en spreiding van de parkeervakken te behouden,   

 om de geplande kleine grasperken te laten vervallen, 

 om in gezamenlijk overleg te zoeken naar nieuwe parkeermogelijkheden,  

 om groenrenovatie te combineren met  bestratingsonderhoud in onze Meent (in gezamenlijk 

overleg),  

 om de mogelijkheid van eigen onderhoud door bewoners (obv afspraken) te behouden. 

Bij dit laatste gaan we ervan uit dat waar bewoners nu al perken onderhouden de huidige 

inrichting behouden blijft (zij hebben daar al -ook financieel- in geïnvesteerd) Graag 

bevestiging hiervan. 

Met betrekking tot  de feitelijke groenrenovatie zijn we minder tevreden.  Hiervoor bestaat binnen 

de commissie en bij de Krekelmeentbewoners in het algemeen onvoldoende draagvlak. 

Wat betreft de mate van behoud en de wijze van vervanging van bomen –ook in de verharding- 

hebben we nauwelijks enige tegemoetkoming aan onze wensen / verwachtingen ervaren. Wensen / 

verwachtingen die door een forse meerderheid van Krekelmeentbewoners belangrijk worden 

gevonden. Wij zijn –mede door tegenstrijdigheden in uw argumentatie- ook niet overtuigd door uw 

argumenten en uw benaderingswijze, die naar ons gevoel bovendien te weinig rekening houdt met 

'gevoelswaarden' ten aanzien van de bestaande groeninrichting. 

Wat betreft de heesterbeplanting: Hoewel we hier niet uitvoerig bij hebben stilgestaan en afspraken 

er in later stadium concreet op terug te komen zijn we ook niet gerustgesteld door uw eerste reactie 

met betrekking tot het behoud, de vervanging en een nieuwe opzet van de heesterbeplanting.  

Daarom hebben we besloten ons zelf nader te oriënteren en onderzoek te doen 

 over de concrete noodzaak tot verwijdering van bestaande bomen en de mogelijkheden tot 

behoud of –als het niet anders kan- vervanging daarvan. 



 de mogelijkheden tot behoud van gezonde heestervakken, vervanging en plaatsing van 

heesters. 

Zoals van uw zijde tijdens het gesprek al aangegeven is realisatie in het voorjaar niet mogelijk. We 

hebben dus even de tijd om een en ander nog eens goed uit te zoeken. We zullen die tijd nuttig en 

efficiënt proberen te gebruiken en hopen rond half maart weer contact met u te kunnen opnemen 

voor een vervolg. Wij nemen aan dat u tussentijds geen onomkeerbare zaken onderneemt. 

Tenslotte willen we nog eens het  belang onderstrepen om tot een gemeenschappelijke aanpak te 

komen die een breed draagvlak onder de bewoners oplevert voor de groenrenovatie en 

bijbehorende activiteiten in de Krekelmeent. 

Met vriendelijke groet, 

Commissie groenrenovatie Krekelmeent 

Joost Nachbahr (Krekelmeent 64 – 6930957) 
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